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ZAPYTNIE 

 

 

 W związku z przedstawionymi przez Starostę Powiatu Chojnickiego informacjami o pozyskaniu 

dofinasowania na modernizację ulicy Wicka Rogali, której zarządcą jest Powiat Chojnicki zwracam się 

do Burmistrza jako gospodarza miasta z następującymi pytaniami: 

1. Czy Urząd Miejski posiada wiedzę o planach inwestycji, przebiegu projektowanej drogi, 

chodników, ścieżek rowerowych i ewentualnych zmian co do stanu obecnego układu 

drogowego? Jeśli tak proszę o przedstawienie części graficznej projektu/koncepcji planowanej 

przebudowy drogi. 

2. W jaki sposób zostanie rozwiązana lokalizacja zapowiadanego ciągu pieszo-rowerowego w tej 

ulicy? Jeśli to możliwe to wnoszę o budowę oddzielnych ciągów” pieszego i rowerowego, gdyż 

takie rozwiązanie wpływa na poprawę bezpieczeństwa użytkowników (pieszych i rowerzystów) 

takich dróg. 

3. W projekcie przebudowy tej ulicy miał zostać uwzględniony parking typu „Kiss&Ride” w 

okolicach Szkoły Podstawowej nr 5, zatem proszę o informację w jakim miejscu zostanie on 

zlokalizowany? 

4. Na ulicy Wicka Rogali po obu stronach jezdni zlokalizowane są dorosłe drzewa. Proszę o 

informację, czy zarządca drogi w związku z planami realizacji tej inwestycji składał wnioski o 

wycięcie drzew? Jeśli tak to proszę o informację o lokalizacji tych drzew i ich ilości. 

5. Obecnie w ciągu ulicy Wicka Rogali możliwe jest parkowanie pojazdów. Czy w toku inwestycji 

szerokość jezdni zostanie zmniejszona? Czy zostanie ograniczona możliwość parkowania 

pojazdów? 
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